
 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE   FRÅGA 
     2020-04-20 

Fråga till socialnämndens ordförande Thomas Nilsonne ifall det under perioden 
anländer migranter till Täby som erbjuds bostad 

Till vår bestörtning konstaterar vi att regeringen utsätter landets invånare för stora och 
onödiga risker genom att fortsätta släppa in asylsökande trots stängda gränser. Sådana 
personer har färdats långt i många olika miljöer och risken för att de är smittade är stor.  

Vi hoppas att Täby kommun under Coronaperioden inte erbjuder några bostäder för 
sådana personer under denna period. Förekommer några inflyttningar i Täby just nu? 

 

För Sverigedemokraterna i Täby 

 

Steven Jörsäter 


